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中委資料小統計

男

女

平均年齡

2019
第十五屆

45人

7人

44歲

2017
第十四屆

43人

9人

45歲

新屆中委名單
丁江浩、王舜義、古揚邦、朱立威、
朱麗玲、何俊賢、呂 堅、巫成鋒*、
李世隆*、李世榮、李家良、李慧琼、
李錦文、周浩鼎、招文亮、林心亷*、
姚 銘、柯創盛、洪連杉、洪錦鉉、
胡健民、袁靖罡、張思穎、張國鈞、
張琪騰、梁 熙*、莊惠明、許正宇*、
許華傑、陳克勤、陳 勇、陳恒鑌、
陳偉明、陳國華、陳博智、陳學鋒、
陸 地、黃冰芬、黃國恩、楊鎮華、
葉文斌*、葉傲冬、葛珮帆、董健莉、
劉國勳、潘進源、鄭泳舜、黎榮浩、
鍾嘉敏、顏汶羽、譚榮勳、關浩洋
*為新當選者 資料來源：民建聯

整理：香港文匯報記者 鄭治祖

新屆監察委員名單
尹才榜、方 和、何景安、吳仕福、吳兆華、岑永生、李均頤、李瑞成、
凌文海、徐紅英、區艷龍、張明敏、張閭蘅、黃士心、黃江天、黃蘭茜、
楊位醒、楊 釗、廖新南、劉宇新、劉佩瓊、歐陽士國、蔡素玉*、蔡德河、
鄧兆棠、盧文端、盧溫勝、鍾沛林、鍾瑞明、蘇愛群*
*為新當選者 資料來源：民建聯

整理：香港文匯報記者 鄭治祖

豬隊友仲冷嘲熱諷

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）民建聯
第十五屆中委會及第八屆監委會選舉於昨
日下午點票，52人當選新一屆中央委
員，平均年齡較去屆年輕一歲。當選者
中，6人為「新人」。新當選的中央委員
將於下周會議上選出常委會，並由常委會

選出新一屆領導層。
民建聯新一屆中委會選舉投票率

44%，52人當選，其中6人為新委員。和
去屆比較，今屆中央委員當選者平均年齡
為44歲，較上屆年輕一歲，女性亦增加2
人至9人。監委會選舉投票率則為44%，

兩人為新當選者。（見表）
新當選的中央委員及監察委員將於下

周二下午分別舉行第一次會議，屆時中
委會將選出常委會，由常委會選出新一
屆領導層；監委會則選出主席及副主
席，會後將與新聞界見面。

民記中委平均年齡細一歲

大家都見，今時今日「飯民」難
撈，再無聊嘅一件事佢哋都要爭住
做代表。話說全國政協副主席梁振
英近日監察有咩人喺《蘋果日報》
落廣告，呼籲社會唔好助長呢張報

紙所煽動嘅歪風，但反對派就玩嘢話要眾籌喺上
面賣廣告，用嚟落梁振英面，但未落到人面就先
嚟一場內戰。「港獨」藝人杜汶澤噚日就出post
恥笑社民連個吳文遠喺眾籌賣廣告件事上抄
「100毛偽人」「東方昇」橋，吳文遠沉寂多時
終於有得發圍，就寸返杜汶澤自己早過「東方
昇」提呢個建議，仲話自己無法喺杜汶澤fb留
言，叫大家幫手轉發，暗寸埋對方小器封鎖佢
。「東方昇」就自己出post想幫吳文遠打圓
場，點知網民留言話︰「唔好痴（黐）D（啲）
政治乞兒咁多。」搞到吳文遠再中多幾槍。

杜汶澤寸吳文遠「抄人橋」
反對派一直狗咬狗骨，杜汶澤噚日就出咗個
post，貼咗「東方昇」同吳文遠各自話要眾籌登
廣告嘅圖出嚟，寸吳文遠「抄人橋改少少當自己
諗」，仲話「這就是『泛民』」，完全毫不留
情咁落佢面。
跟佢搵食嘅「盤菜盈子」柯翠婷當然緊跟老闆

口徑，留言加把口兼上載吳文遠一張奔跑中嘅
相，寸社民連心中只有「錢呀錢呀錢呀」。
「勇武前綫」亦轉發杜帖：「改下（吓）標題，
改頭換面等二日都唔肯用下（吓）個腦，唉……社
民連，不過長毛D（啲）靚（𡃁 ）係咁上下水平
啦！」
之不過，其實吳文遠真係早過「東方昇」諗到

呢條橋㗎，仲喺上星期五貼咗出嚟，不過佢冇乜
人氣，所以都冇乜人留意到啫。吳文遠眼見今次
機會嚟啦，即刻寸爆出post，話杜汶澤有「少許
誤會」，貼埋自己上星期五個post出嚟，然後話
係咁啱「東方昇」前日都做咗呼籲啫，仲自抬身
價話件事係「英雄所見略同」喎。
最後佢就括住一句︰「我無法在杜汶澤

facebook留言，請各位朋友幫手轉發。」
「Dora Wong」就狠批杜汶澤：「杜汶澤唔知
頭唔知路就出post鬧人，屈人抄橋，真係好離
譜！如果佢仲有少少氣度，應該喺自己FB立即
澄清，以免佢尐（啲）followers因為佢嘅言論怪
錯人。」「Alex Wong」就寸嘴話：「杜生根本
演藝圈垃圾， 無才無技無德無品， 只有女人運
觀眾運，呢啲人會道歉？」
杜汶澤就真係唔覺眼有再回應件事嘞，反而係「東

方昇」似乎想打破呢種尷尬，咪出返個post幫吳文
遠打圓場，話其實真係吳文遠諗到先，仲讚佢搞到
有聲有色，所以自己就專心睇《蘋果》算嘞。

「東方昇」撲火再中多幾槍
不過，「東方昇」想幫吳文遠，網民就唔係咁

諗囉。「Wingtatat Yee」就話︰「雖然你咁做好
大方，但件事比（俾）政黨叫做騎劫咗，就令到
件事有點批鬥成份（分）存在，而唔係真純嘅一
次表態。你地（哋）自己搞眾籌我會夾錢，政黨
搞我就表示：不了。」
「Louis Arsenal」亦話︰「政棍？不了。」
「Ming To Chan」揶揄︰「吳文遠真心覺得係
一單生意。」「Joey Yam」留言︰「如果係你攪
（搞）個效果一定好好多，換左（咗）係佢就膠
化左（咗）成件事。」
咁樣就中多幾槍，唔知吳文遠會唔會覺得俾

「東方昇」捧殺呢？ ■香港文匯報記者 甘瑜
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■「東方昇」幫吳文遠打圓場，結
果累佢中多幾槍。「東方昇」fb圖片

■吳文遠出文指正杜汶澤。
網上截圖

■杜汶澤鬧錯吳文遠抄橋。
網上截圖
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喺反對派立法會議員
裡面，「關鍵缺席」點止
一個戇橋（楊岳橋）。同
屬反對派嘅會計界議員梁
繼昌，昨日喺立法會二讀

佢嗰個私人條例草案時，梁繼昌就玩失
蹤，令草案不獲處理。梁繼昌初時仲死
撐話佢當時喺會議廳內，其後在多名議
員力證他並不在席時，佢就改口話需要
多聽業界意見喎。咁都得？
立法會今年1月復會後首個大會，其

中一個議程原本係討論由公民黨黨魁戇
橋提出嘅「檢討單程證政策」議案。不
過，佢喺討論到呢個議案時竟然話自己
睇緊《國歌條例草案》直播而 no
show，令主席取消咗佢個動議及宣佈休
會，戇橋亦因此而備受批評同恥笑。點
知，梁繼昌噚日竟然「玩埋一份」。
話說梁繼昌提出《2018年專業會計師
（修訂）條例草案》，禁止並非根據

《條例》註冊為會計師或執業單位的個
別人士或公司使用「專業會計」、「註
冊會計」、「認可會計」或「執業會
計」等具誤導性的稱謂，以及加重相關
罪行的罰則。
草案喺噚日交立法會二讀。不過，佢

喺二讀時竟然唔在席，立法會主席梁君
彥宣佈不予處理。梁繼昌其後聲稱，自
己一直在會議廳內，又稱根據他「個人
理解」，主席應要求草案委員會主席莫
乃光發言完畢才到自己，認為主席不應
該取消其二讀云云。
不過，根據立法會的錄影片段，佢當

時的確唔喺位噃！在場的建制派議員亦
力證，梁繼昌及同屬「專業議政」的莫
乃光當時的確不在會議廳內。

民記恥笑：又玩關鍵缺席
民建聯就出蒲（post）恥笑：「今

（昨）日明明冇政府記者會直播睇

啦，唔知會計界立法會議員梁繼昌點
解又甩轆呢？」仲標註咗「果然係專
業」、「又玩關鍵缺席」、「唔知今
次辦公室有咩睇呢」。
身為反對派嘅前會計界議員譚香文亦

出蒲揶揄，「有些事比小說更離奇，比
六月飛霜更詭異。……根據會議錄影，
『泛民主派』陣營當（二讀）時只有民
主黨主席胡志偉在場，但梁繼昌竟聲稱
自己當時在席，對主席決定感到奇怪云
云。究竟梁是否身在會議廳內結界？」
佢更質問：「（如果梁繼昌確在會議

廳內，）當聽到會場內的主席召喚，梁
繼昌為何不用盡氣力呼喊，向那個目中
無人的主席證明自身的存在？也許，梁
議員應是工作過度，歷盡生死疲勞，聲
嘶力竭，沒氣力再呼喊了。」
譚香文仲話，本年度立法會仍有許多
議案需要處理，「幾可肯定梁的議案在
今個立法年度肯定不能進行二讀討

論。」

被踢爆改稱缺席「臨場策略」
被踢爆後，梁繼昌就改口稱自己缺席

是「臨場策略」。其後，他再在fb稱：
「我需要更多的時間游說各黨派的議員
支持通過此法案。故此，我今（昨）日
押後恢復法案二讀的程序，實在是情非
得已，請大家見諒。」
有功能界別議員亦指，梁繼昌此前確
曾游說多名功能界別議員支持他的私人
條例草案，但大家都感到修訂會影響業
界很多從業員，故未能接受，故不排除
梁繼昌的確因「數唔夠票」而故意延遲
二讀。既然係咁，梁繼昌最初點解要講
大話，話自己喺會議廳內呢？可能因為
怕其他議員即場表示唔支持啩，所以想
要將責任推落主席身上，但咁樣做未免
太無賴啦啩！

■香港文匯報記者 鄭治祖、陳川

梁繼昌怕輸賴主席 玩失蹤誠信全無
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「我地農莊」園主黃零噚日喺自己
fb出post，話「菜園村復耕了。

幾拾（十）戶用水，可以聯絡邊位啊！
我地農莊快死了。天旱先來搶水。年年
如是，點解唔做好水利先復耕。假農業
玩死真農夫。」佢仲貼埋自己電話出
嚟，希望會有人聯絡返自己。
不過，等咗成日主要都係啲網民關心
佢，而朱隊友啲豬隊友更走去留言寸
佢。其中，以環保人士自居嘅「日青」
就快手留言寸黃零話︰「咩呀，土木工
程外判比（畀）一個顧問話『我地（農
莊）』未來用噴灌好慳水架（㗎）。」
黃零就覆返話︰「菜園村連3月系
（係）旱季都唔識。清潭年年旱季缺
水，左膠玩農業，真搶水。我地（哋）
可能過唔到呢闕（關）。唔再忍。」
「日青」就繼續寸嘴︰「我都唔知3
月是旱季噢， 好似間唔中又落吓雨
咁。」黃零忍唔住寸返佢︰「假農夫當

然唔知。菜園村系（係）咪假農夫。朱
凱廸有無用心了解農業。」網民「Den-
nis Cheung Manlung」亦幫口︰「落雨
唔一定唔旱，最緊要睇地下儲水。」
除咗個「日青」，仲有個「Saufung

Ng」批評黃零，話佢個農莊喺上游，下
游嘅菜園村冇可能截到水，「不如你行
過去直接問下村民和查勘下（吓），到
底人地（哋）係用緊咩水，好過繞過咁
大個圈係（喺）到（度）公開玩投訴
啦。無水有一千種可能架（㗎）喎。朱
生日理萬機都未必得閑（閒）理菜村啲
水啦，不如靠自己去了解下，……行去
問下有乜咁驚。」
黃零就話︰「同高春香（菜園村關注
組主席）傾過好多次。菜村園（菜園
村）復耕無負責人。」

「何不食肉糜」回覆震撼網民
雖然朱隊友啲豬隊友不斷寸黃零，但都

有啲人真係幫手。「Lau Tin Wing」就將
件事攞咗去pm朱隊友，結果獲回覆︰「如
果不夠水，就要求水務處（署）放多些
水。」唔少網民都俾呢種何不食肉糜嘅回
覆所震撼，「Chris-A Hung」話︰「鬥雞
眼咪睇開d（啲）囉。」
「Gloria Katze」就創作對話︰「病

人：『醫生我透（唞）唔到氣呀』；醫
生：『深呼吸咪得囉』。」
「賢匡 陳」就認為朱隊友有自己嘅
邏輯︰「佢唔夠票，都係咁要求市民，
然後做咗票王。」
仲有唔少網民怒tag（標註）朱隊友要

求佢回應。「Cherry Chung」話︰
「喂！你地（哋）斷人水源斷人衣食點
解決呀？唔好扮盲拍拍籮柚走左（咗）
去呀！我以元朗居民身分（份）質問緊
你地（哋）呀！」
唔知係咪俾人追殺得多，朱隊友之後

就留言貼返漁護署個回應嚟交功課，署

方話會搵人清吓灌水道嘅雜草，同埋叫
農戶一齊申請條大喉咁話。

蟲泰有打畀農夫 朱隊友無影
香港文匯報記者就打咗俾黃零了解情

況，佢話連「熱血公民」個鄭松泰都有
打畀佢，反而朱隊友就一直冇打電話。
至於朱隊友份漁護署「功課」，黃零就
話自己一早就知，但要搵政府就唔使搵
議員啦，仲強調凡事都有程序，要先自
己嘗試解決。

被批呃完選票唔做嘢
佢又話，雖然自己喺上游，但都想同

菜園村一齊解決用水問題，而自己都好
努力想搵菜園村班人傾，但菜園村幾十
個散戶都唔知點傾，又冇人協調，質疑
朱隊友藉菜園村事件上位，但呃完選票
唔做嘢，狠批佢得個政治立場，工作能
力極低咁話。

喺香港發展農業已經唔

容易，耕個田想協調吓用

水都咁困難，就真係玩死

啲真農夫。噚日 facebook

度有個叫黃零嘅農夫開地球post，點名

立法會新界西議員朱隊友（朱凱廸）、

「土地正義聯盟」同關心過菜園村嘅

人，話菜園村復耕後有幾十戶人用水，

佢個農莊就唔夠水用，希望有關方面聯

絡返佢。點知朱隊友嘅豬隊友就上咗去

鬧人，有人寸黃零個農莊唔係應該好慳

水咩，又有人叫佢自己去同菜園村啲人

傾，唔好「公開玩投訴」。朱隊友一開

始覆網民話「唔夠水就叫水務署放

水」，結果俾網民笑佢「鬥雞眼咪睇開

啲」，拖到夜晚先貼個回覆出嚟「交功

課」，但就從來冇打畀黃零溝通，搞到

黃零氣憤大鬧朱隊友「呃選票」。

■香港文匯報記者 甘瑜
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■■朱隊友覆網民話朱隊友覆網民話「「唔夠水就叫水務署放水唔夠水就叫水務署放水」，」，結果俾網民笑佢結果俾網民笑佢。。


